
wiadomości

5 LAT W UNII EUROPEJSKIEJ
Data publikacji: 30.04.2009 0:00

Mija pięć lat od chwili wstąpienia Polski do Unii Europejskiej. Jak zmienił się nasz kraj i nasze miejscowości? Co
zyskaliśmy, co straciliśmy? Takie pytanie zadaliśmy kilku samorzadowcom.
Teraz unia kojarzy się nam głównie z unijnymi funduszami - jednak przecież nie takie cele stawiali sobie
jej twórcy - uważa starosta cieszyński Czesław Gluza.

POSŁUCHAJ

Jednak jak dodaje Gluza, głupotą jest nie korzystać z możliwości jakie daje nam członkostwo.

POSŁUCHAJ

Na pewno po tym czasie zmieniła się też nasza mentalność – uważa burmistrz Cieszyna Bogdan Ficek.

POSŁUCHAJ

Oczywiście, nie z wszystkiego można się cieszyć – dodaje Ficek

POSŁUCHAJ

W podobnym tonie wypowiada się Vit Slovaczek – starosta czeskiego Cieszyna. Unia dała nam wsparcie
finansowe, później przyszło wolne podróżowanie – dodaje.

POSŁUCHAJ

Wejście do Unii - zdaniem Janiny Żagan burmistrza Skoczowa –było tylko formalnym „postawieniem kropki
nad i”.

POSŁUCHAJ
 

Jan Bacza
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